
Zarząd Powiatu
w Busko-Zdroju

3.100 Busko-Zcłrq U1 M~„l'.fif±\~' 7 '
tel centr 378~30-51 52.51

fax 378-f\f‹.7"‹'i

Znak: BR.0022.2.l90.2014

Protokół Nr 190/2014

z posiedzenia Zarządu Powiatu

z dnia 2 lipca 2014 roku

W posiedzeniu Zarządu udzial wzięli:

. Jerzy Kolarz
Stanisław Klimczak

. Andrzej Lasak
Zbigniew Surdel

. Wiesław Marzec
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Teresa Wójcik - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych W Stopnicy
Renata Krzemień - Naczelnik Wydziału EK
Urszula Kustra - Naczelnik Wydziału OR
Ireneusz Augustowski - Główny Księgowy

Porządek posiedzenia:

1 .Otwarcie posiedzenia.
2.Stwierdzenie quorum.
3.Przyjęcie porządku posiedzenia.
4.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.

5.Wdrozenie Uchwał Rady Powiatu z XXXVIII Sesji Rady Powiatu z dnia 26 czerwca
2014 roku.
6.Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Stopnicy, Rady
Pedagogicznej oraz Rady Rodziców ZSP w Stopnicy W sprawie wyrażenia zgody na utworzenie
klasy pierwszej LO liczącej poniżej ustalonej liczby uczniów (Dyr. ZSP
w Stopnicy, Nacz. Wydz. EK, Skarbnik Powiatu). Z
7.Rozpatrzenie wniosku W sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenie środków finansowych w
wysokości 10 000 zł na realizację inwestycji dotyczącej budowy indywidualnego przyłącza wody
do budynku Starostwa Powiatowego zlokalizowanego przy ul. Kopernika 2 w Busku - Zdroju
(Nacz. Wydz. OR, Skarbnik Powiatu).

8.Sprawy różne.
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9.Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1
Obradom Zarządu przewodniczył Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz, który powitał zebranych
i o godzinie 7 30 otworzył 190 posiedzenie Zarządu Powiatu.

Ad. 2

Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie
W posiedzeniu uczestniczy 5 Członków Zarządu, co stanowi quoium pozwalające na podejmowanie
prawomocnych uchwał i decyzji ¬ listy obecności Członków Zarządu oraz zaproszonych osób
stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do nin. protokołu.

Ad. 3

Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty przez Zarząd Powiatu bez uwag W głosowaniu
jednogłośnie.

Ad. 4

Protokół Nr 189/2014 z dnia 25 i 26 czerwca 2014 roku został przyjęty przez Członków Zarządu
Powiatu bez uwag w głosowaniu jednogłośnie.

Ad. 5

Wdrożenie Uchwał Rady Powiatu z XXXVIII Sesji Rady Powiatu z dnia 26 czerwca 2014 roku -
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu:

l. Uchwała Nr XXXVIII/389/2014 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu
za 2013 rok.
- za wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu 0 postępach wdrażania w życie
odpowiedzialny jest Skarbnik Powiatu Artur Polniak.
- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:
- Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

2. Uchwała Nr XXXVIII/390/2014 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu z wykonania budżetu za 2013 rok.
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- Zarząd Powiatu przyjmuje powyższą uchwałę do Wiadomości.
- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:
- Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

3. Uchwała Nr XXXVIII/391/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej W Busku - Zdroju
przy ul. Bohaterów Warszawy 67 za 2013 rok oraz pokrycia ujemnego wyniku finansowego za ten
okres.
- za Wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu o postępach wdrażania W zycie
odpowiedzialny jest Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej W Busku ~ Zdroju Grzegorz Gałuszka,
Naczelnik Wydziału SOZ Sławomir Dalach oraz Skarbnik Powiatu Artur Polniak.
- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:

- Wojewody Świętokrzyskiego W ramach nadzoru na podstawie art. 78 ust. 1 ustawy z dnia
5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

4.UchWała Nr XXXVIII/392/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie zmian W budżecie Powiatu Buskiego W 2014 roku.
- za wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu o postępach Wdrażania W życie
odpowiedzialny jest Skarbnik Powiatu Artur Polniak.
- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:
- Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach.
-I Wojewody Świętokrzyskiego, celem ogłoszenia W Dzienniku Urzędowym Województwa
Swiętokrzyskiego.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

5. Uchwała Nr XXXVIII/393/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie przeniesień W wydatkach budżetu Powiatu Buskiego W 2014 roku.

- za Wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu o postępach wdrażania W życie
odpowiedzialny jest Skarbnik Powiatu Artur Polniak.
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- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:
- Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach.
-, Wojewody Świętokrzyskiego, celem ogłoszenia W Dzienniku Urzędowym Województwa
Swiętokrzyskiego.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

6. Uchwała Nr XXXVIII/394/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/351/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 31 stycznia
2014 roku W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2014 - 2030.

- za Wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu o postępach Wdrażania W życie
odpowiedzialny jest Skarbnik Powiatu Artur Polniak.

- Skarbnik Powiatu Artur Polniak zobowiązany _jest do przesłania powyższej uchwały W formie
elektronicznej W programie BESTIA do:

- Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

7. Uchwała Nr XXXVIII/395/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy W Busku - Zdroju.
- za Wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu o postępach wdrażania W życie
odpowiedzialny jest Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy W Busku ~ Zdroju Marian Szostak,
Naczelnik Wydziału SOZ Sławomir Dalach oraz Naczelnik Wydziału OR Urszula Kustra.

- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:
- Wojewody Świętokrzyskiego W ramach nadzoru na podstawie art. 78 ust. 1 ustawy z dnia
5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

8. Uchwała Nr XXXVIII/396/2014 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 26 czerwca 2014 roku
W sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pacanów.. W zakresie pomocy społecznej
z przeznaczeniem na realizację zadania związanego z dostarczaniem żywności dla rodzin i osób
zagrożonych wykluczeniem społecznym.
- za wdrożenie powyższej uchwały i informowanie Zarządu Powiatu 0 postępach wdrażania W życie
odpowiedzialny jest Skarbnik Powiatu Artur Polniak.
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- Kierownik BR Barbara Banaś zobowiązana jest do przesłania powyższej uchwały do:
- Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach.

Powyższe stanowisko zostało przyjęte przez Członków Zarządu Powiatu w głosowaniu
jednogłośnie.

Ad. 6

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych W Stopnicy Teresa Wójcik zwróciła się do Zarządu
Powiatu z wnioskiem W sprawie Wyrażenia zgody na utworzenie klasy pierwszej Liceum
Ogólnokształcącego z innowacją pedagogiczną „Bezpieczeństwo Publiczne” poniżej wymaganej
liczby uczniów - w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Zgodnie z informacją przedstawioną przez Dyrektora ZSP W Stopnicy W szkole zawodowej
W elektronicznym systemie rekrutacji zalogowało się tylko 8 uczniów, natomiast W liceum
ogólnokształcącym 20 uczniów, W tym 5 uczniów z liczbą punktów mniejszą niż 60. Zatem, 5 osób
nie spełnia kryterium punktów, przyjętego przez Zarząd Powiatu.

Na posiedzeniu Nr 184/2014 z dnia 14 maja 2014 roku Zarząd Powiatu postanowił, że minimalna
liczba uczniów oddziału klasy pierwszej liceum ogólnokształcącego powinna wynosić 24.

Starosta Jerzy Kolarz zwrócił uwagę, że obserwując wyniki tegorocznych egzaminów maturalnych
przyjmowanie do liceum ogólnokształcącego uczniów, którzy mają bardzo niski poziom punktowy
skutkuje tym, że W/W uczniowie nie zdadzą matury bądż nie otrzymają promocji do następnej klasy.

Według analizy dotyczącej przewidywanych kosztów fiinkcjonowania klasy I Liceum
Ogólnokształcącego ZSP W Stopnicy ~ w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 5 do niniejszego
protokołu, brakujące środki przy uwzględnieniu wartości subwencji dla oddziału 20-osobowego to
- 74 364,31 zł.

Dyrektor ZSP W Stopnicy poinformowała, że zgodnie z Jej Wyliczeniami powyższa kwota wynosi
ok. - 59 tys. zł.

Naczelnik Wydziału EK Renata Krzemień wyjaśniła, że Pani Dyrektor ZSP W Stopnicy wzięła pod
uwagę nauczycieli, nie uwzględniła natomiast pracowników obsługi. Jednocześnie dodała, że przy
24 osobach brakujące środki stanowiłyby kwotę - 51 tys. zł.

W dalszej części posiedzenia Dyrektor ZSP W Stopnicy przekazała, że wraz z pracownikami
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych W Stopnicy starała się promować szkołę poprzez radio. prasę,
ulotki, kościół, jednakże niż demograficzny spowodował powyższy stan uczniów.
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Starosta Jerzy Kolarz poruszył kwestię uczniów, którzy mogą pozostać W klasie pierwszej bądź
drugiej, a następnego naboru już nie będzie.

Naczelnik Wydziału EK zasygnalizowała, że nauczyciele ZSP W Stopnicy każdego kolejnego roku
będą mieć coraz mniej godzin.

Odnosząc się do powyższego, Dyrektor ZSP w Stopnicy wyjaśniła, że poinformowała w m-cu maju
nauczycieli, którzy zostali zatrudnieni na czas nieokreślony bądź przez mianowanie o możliwości
braku godzin w pełnym etacie.

Naczelnik Wydziału EK zaproponowała, aby 4 pracowników obsługi i administracji przenieść do
innych placówek, w których w/w miejsca zostaną zwolnione.

Starosta stwierdził, że powyższe zmierza do tego, że Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Stopnicy
będzie szkołą wygasaj ącą.

Naczelnik Wydziału EK zaznaczyła, że zgodnie z analizami przedstawiającymi niż demograficzny
liczba dzieci, za wyj ątkiem jednego roku, nie będzie większa.

Starosta dodał, że w dalszej perspektywie należy rozważyć kwestię łączenia szkół.

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Zarządu zwrócił się do Członków Zarządu Powiatu
z zapytaniem dotyczącym zaopiniowania w/w wniosku.

Po wyczerpujacej dyskusji, Członkowie Zarządu Powiatu w głosowaniu jednogłośnie wyrazili zgodę
na utworzenie klasy pierwszej Liceum Ogólnokształcącego ZSP W Stopnicy lecz tylko pod
warunkiem, że będzie ona liczyła minimum 24 uczniów z liczbą punktów nie mniejszą niż 60.

Członek Zarządu Powiatu Zbigniew Surdel zwrócił uwagę na czynnik ludzki, tj. aby pracowników
ZSP W Stopnicy zagospodarować- w innych placówkach.

W odpowiedzi na powyższe Starosta zapewnił, że będzie czynił starania, aby wszystkich
pracowników w trakcie następnych 2 lat funkcjonowania ZSP w Stopnicy zagospodarować w imych
placówkach, podobnie jak to miało miejsce W przypadku Zespołu Szkół Specjalnych w Busku -
Zdroju.

Wicestarosta Stanisław Klimczak zaapelował do Pani Dyrektor ZSP w Stopnicy, aby umiejętnie
powyższą infonnację przekazała pracownikom i wraz z nauczycielami, oprócz Zarządu Powiatu,
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wzięła odpowiedzialność za w/W sytuację.

Ad. 7

Naczelnik Wydziału OR Urszula Kustra przedłożyła wniosek w sprawie wyrażenia zgody na
zabezpieczenie środków finansowych W wysokości 10 000 zł na realizację inwestycji polegającej na
budowie indywidualnego przyłącza wody do budynku Starostwa Powiatowego zlokalizowanego
przy ul. Kopernika 2 w Busku - Zdroju, w związku z umową z Gminą Busko ~ Zdrój, ustalającą taki
obowiązek po stronie tut. Starostwa - w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 6 do niniejszego
protokołu.

Zgodnie z przedmiotowym wnioskiem w/W środki zostaną przeznaczone na przygotowanie
dokumentacji projektowej oraz wykonanie wszystkich niezbędnych prac z tym związanych.

Naczelnik Wydziału OR dodała, że budowa przyłącza wody jest nowym zadaniem inwestycyjnym.

Po szczegółowym przeanalizowaniu, Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy
wniosek w głosowaniu jednogłośnie.

Ad. 8
W sprawach różnych nie zgłoszono żadnych uwag i wolnych wniosków.

Ad. 9

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz podziękował obecnym za
udział i o godzinie 8:20 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.

Protokołowała:
Martyna LIS
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